
CONSILIUL LOCAL  AL COMUNEI  COŞERENI
             JUDETUL  IALOMIŢA
            NR.  3349/ 27.04.2022

PROCESUL VERBAL
AL SEDINŢEI   ORDINARE   A CONSILIULUI  LOCAL

DIN  DATA  DIN   29.04.2022

In conformitate  cu prevederile  art. 138, alin. (13) din  Ordonanta de Urgentă a Guvernului nr. 57/ 
2019  privind  Codul administrativ, am  procedat la întocmirea  procesului verbal  cu privire la modul de 
desfaşurare, sinteza dezbaterilor si  modul în care si-a exercitat votul fiecare consilier cu privire la proiectele 
de  hotărâre propuse  si hotarârile   adoptate de Consiliul local Coşereni, în sedinta  ordinarǎ, ce a avut loc în  
data de   27 aprilie 2022.

Şedinta  a  fost  convocatã în baza  Dispoziţiei Primarului nr. 83/21.04.2022.
Materialele de informare  au fost  puse  la dispozitia consilierilor locali  spre consultare prin mijloace 

electronice (pe grupul intern  Whatsapp) si la sediul consiliului local. Participă la sedinţă primarul comunei 
Tudorache Lucian, inițiatorul proiectelor de hotărâre, secretarul general al comunei –d-na Nica Daniela  şi d-
na Iorgu Rodica Sef birou financiar contabil . 

           Şedinţa ordinară a fost convocată în temeiul art. 134, alin. (1) din  Ordonanta de Urgenţă a 
Guvernului nr. 57/ 2019  privind  Codul administrativ  pentru  analiza următoarelor  proiecte de hotărâre :

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea indexării impozitelor si taxelor locale stabilite pentru anul 
2022 cu valoarea indicelui de inflatie înregistrat pe anul 2021– initiator primarul comunei;

2. proiect de hotărâre privind aprobarea rectificare buget  pe trimestrul II – 2022 - iniţiator primarul 
comunei;

3. proiect de hotărâre privind   aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul I, anul 2022- 
iniţiator primarul comunei;

II. ANALIZA CERERILOR DE COMPETENTA CONSILIULUI LOCAL 

III.  DISCUTII  DIVERSE, PROPUNERI

       Domnul  Militaru Constantin -  presedinte de sedintă  supune la vot ordinea de zi astfel cum a fost  
completată.  

       Ordinea de zi a fost aprobată cu 13 voturi  “pentru” . 

      S-a prezentat  procesul verbal întocmit în şedinta ordinară din data de   30 martie 2022 dupa care a fost 
supus aprobării. A fost aprobat  cu 13 voturi “pentru”.

      Proiectele de hotărâre ce vor fi dezbătute  sunt însoţite de rapoartele de specialitate ale compartimentelor 
de resort  din cadrul aparatului de specialitate al primarului  si de rapoartele de avizare  ale comisiilor de  
specialitate din cadrul consiliului local,  întocmite în cadrul sedintei comune a comisiilor  ce a avut loc la  
data de  21 aprilie 2022. 

Se trece la analiza proiectelor de  hotarâre si se începe  cu primul punct al ordinii de zi: 



1. proiect de hotărâre privind aprobarea indexării impozitelor si taxelor locale stabilite pentru anul 2022 
cu valoarea indicelui de inflatie înregistrat pe anul 2021– initiator primarul comunei;
Se informează consiliul că rata inflatiei  înregistrată la nivelul anului 2021 a fost 5,1 % . 
Se propune  actualizarea taxei de salubritate ce va fi de 10 lei incluzând cei 2 lei pentru fractia uscată, 

asa cum s-a hotarat în sedinta anterioara la propunerea  operatorului de salubritate SC ECOO 2009 SRL. 
Tot in cadrul acestor discutii domnul primar a informat despre  necesitatea  instituirii unei taxe pentru 

depozitarea deseurilor  rezultate din constructii si demolari la locul propus pentru depozitate temporară, la 
fostul lac Parloage, pentru ca acolo va trebui să intervenim cu wola, cu buldo, pentru a le strânge si  vor fi 
niste cheltuieli. 

S-a propus  o taxă de 10 lei tonă, considerând ca acesta  cantitate corespunde unui transport cu o caruţa 
sau o remorcuta si 50 lei pentru un transport  cu  remorca mare, capacitatea fiind de aprox. 4 tone. Cand se 
supune la vot au fost exprimate  11 voturi pentru, 1 vot împotrivă ( Nica ) si 1 abtinere (Lungu).

Consilierii intreabă cum vor fi urmăriti cei care duc moloz acolo si sunt de părere că această taxa o vor 
plăti doar unii care sunt cinstiţi si vin la primarie să anunţe.

De asemenea domnul  primar informează că „s-au cheltuit bani pentru curaţenie la cimitir  si ar trebui şi 
acolo o taxă.  Propun 10 lei/ mormânt/ an.” 

Consilierii nu sunt de acord cu taxa la cimitir, dar propun sa se ia masuri pentru curătenie. 
La caminul cultural am cerut 100 lei taxa pentru pomeni, pentru ca dupa pomană rămânea gunoi, se 

umpleau tomberoanele si plăteam  500 lei la gunoi. 
La finalizarea  discuţiilor, domnul presedinte de sedintă supune la vot proiectul de hotarare   privind  

indexarea impozitelor cu rata inflatiei si modificarile  propuse.
Au fost exprimate 13 voturi „pentru”. A fost adoptată  Hotărârea  nr. 25 .

2. proiect de hotărâre privind aprobare rectificare buget  pe trimestrul II – 2022 - iniţiator primarul 
comunei;

 D-na  contabil informează că rectificarea propusă a intervenit ca urmare a semnării contractului de 
finanţare cu OCPI  pentru  Etapa 8 de cadastru sistematic bpentru terenurile extravilane. 

Dl. primar informeaza ca mai este necesara rectificarea  cu o suma necesară pentru amenajarea parcarii
de la piată, la cererea   fermierilor care vând acolo produse. 

Consilierii întreabă cât ar costa amenajarea.
Dl. primar raspunde: „ Eu am aici un deviz. Trebuie sa umplem 600 m cu moloz. E vorba de 1200 tone 

si 5 camioane cu piatra. Suma e de 62.000 lei, inclusiv TVA. 
Dl. Filip intreabă cine se ocupa de  această lucrare ?
Dl. Primar „ Scrie aici DM Logistic...” 
Dl. Filip.: „ Nu aşa, domnule primar ! V-am întrebat mereu cine s-a ocupat de elaborarea proiectelor, de 

studiile de fezabilitate, cine a facut lucrările si evitaţi sa răspundeţi.”
Dl. primar: „Depuneti o cerere  pe legea 544!”
Dl. Filip.: „ D-le primar, eu nu întreb în calitate  de  simplu cetăţean, eu am solicitat să ne comunicaţi 

dumneavoastră aceste informaţii şi sunteţi obligat. Dar refuzaţi .... ”
Dl. primar:” Dvs nu sunteti de la politia economică să mă întrebaţi, sunteti consilier local!”
Dl. Filip.: „Sunt de acord să se facă piata, dar maşinile care vin cu piatra să fie cântărite. De ce să 

cheltuim 600  milioane  şi sa nu facem o rampă?”
 Dl. primar:”Aşa a fost cererea celor  30  de legumicultori. Am cererea lor aici.”
Consilierii întreaba dacă avem voie sa amenajam noi locul, daca soseaua este administrată  de CNAIR .



Dl. primar:” Am masurat. Ei au păna la stâlp. Noi amenajăm doar de la gard încolo, nu e pe terenul lor.”
Dl. Nica „Se putea  căra acolo pentru umplutură tot pământul de pe Str. Grădinitei, de la santuri.”
Dl. Militaru propune să votăm.
Dl. Stoian Dorin: „ Nu sunt de acord. Nu  a fost prezentat  la şedinta de  comisii şi nu e legal. Noi am 

stiut de 135.000 lei la rectificare. Acea lucrare la piaţă este o cheltuială inutilă, aruncăm 600 milioane în loc 
să facem ceva util si  frumos la piaţă.”

In urma votului au fost  exprimate  9 voturi „pentru” si 4  abtineri ( Dl. Filip Gheorghe, dl. Stoian Dorin,
dl. Bucsaru Constantin si dna Stănică Carmen).

A fost adoptată Hotararea nr.  26. 

3. proiect de hotărâre privind   aprobarea contului de execuţie bugetară pe trimestrul I, anul 2022- 
iniţiator primarul comunei;

D-na contabil prezinta raportul  intocmit cu privire la  situaţia conturilor la  sfârsitul trimestrului I,
anul 2022. 

Nu sunt discuţii.
Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată  Hotărârea  nr. 27 .

II. Nu au fost analizate cereri de competenta consiliului local.

III.Discutii  diverse
In cadrul şedintei  domnul primar  supune atenţiei  oferta d-lui Gradistean Gheorghe, care a fost 
prezent si in sedinta din 30 martie  cu prezentarea  pentru realizare  piată, cu depozite frigorifice, 
procentul pentru consultanta este de 10% din valoarea totala a investitiei, din care la semnarea 
contractului doreste plata sumei de 5500 euro. 

Dl. Filip  opinează ca procentul este mare si nu ne aduce nicio garanţie că este realizabil, finantabil  
sau cum va fi exploatat în viitor. 

Dl. primar spune că intentionează să-l realizeze împreuna cu Consiliul judeţean.
Dl. viceprimar il întreaba dacă a discutat  cu cineva de la Consiliul judetean.
Dl. primar răspunde ca a discutat cu dl. Gae.
De asemenea,  tot în cadrul sedintei domnul primar informează  despre proiectul tip pentru sala de 

sport . Compania Natională de Investitii ne-a  solicitat  să comunicăm tipul de proiect ales şi documentele 
pentru amplasament .

Se prezinta consiliului  cele trei proiecte tip finantate prin CNI si conditiile ce trebuie  indeplinite. 
Dl. primar propune  ca amplasament terenul de langa dispensarul uman denumit „La colonel”, pentru 

ca e aproape de scoala, dar nu se încadrează  decat primul tip de sala de sport scolară, parter. 
Alti consilieri propun sa gasim o alta locatie si să se realizeze cel de-al doilea tip de sala mai mare, 

mai moderna cu etaj si 102 locuri. 
Nu sunt identificate alte locatii disponibile la acest moment, se supune la vot,  7 dintre consilieri 

votand pentru sala mică pe terenul de la colonel. 

După încheierea discuțiilor, dl. Militaru Constantin - presedinte de şedintă,  propune închiderea lucrarilor  
şedinţei  ordinare de  astăzi,   27 aprilie 2022. 

   PREŞEDINTE   DE  SEDINŢĂ, 
          MILITARU CONSTANTIN 

            Intocmit  de 
SECRETARUL  GENERAL AL COMUNEI  COŞERENI

NICA  DANIELA
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